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PROTOKÓŁ NR XIV/2020 

Z XIV SESJI RADY GMINY WIELISZEW  

z dnia 23 stycznia 2020 roku 

 

  Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew - Pan Marcin 

Fabisiak.  

O godz. 1024 w  Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie  Przewodniczący 

Rady Gminy rozpoczął obrady XIV sesji Rady Gminy Wieliszew VIII kadencji.  

Przewodniczący Rady Gminy przywitał zebranych, stwierdził kworum, a tym samym 

prawomocność podejmowanych uchwał. Na obradach obecnych było 13 radnych /nieobecni 

radni: Łukasz Miętek, Jan Sołtys/. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że obrady Rady Gminy są nagrywane   

i transmitowane. Poprosił zebranych, którzy będą zabierali głos podczas obrad, aby stosowali 

się do wymogów Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 2.  Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są propozycje zmian do porządku 

obrad. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poprosił o uwzględnienie w porządku obrad punktu: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/156/2019 Rady Gminy 

Wieliszew z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu, określającego niektóre 

zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach wychowania przedszkolnego 

i szkołach, dla których Gmina Wieliszew jest organem prowadzącym, w punkcie 12. 

 Radna Renata Gostkowska Maczuga poprosiła o dodanie do porządku obrad w punkcie 

10,  punktu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.    

 Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowania: 

Głosowano w sprawie:  
dodania do porządku obrad punktu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji.   

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Głosowano w sprawie: 
dodania do porządku obrad punktu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XIII/156/2019 Rady Gminy Wieliszew z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia 

regulaminu, określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w placówkach wychowania przedszkolnego i szkołach, dla których Gmina Wieliszew jest 

organem prowadzącym.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata 

Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

 Porządek posiedzenia, po zmianie,  przedstawiał się następująco: 



1. Otwarcie obrad XIV sesji Rady Gminy Wieliszew. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 20 grudnia 2019 r.  

4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy  

w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie 

odpowiedziach. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu w 2020 roku.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew 

na 2020 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.   

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Wieliszew  

do  Stowarzyszenia Gmin „Metropolia Warszawa”. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/156/2019 Rady Gminy 

Wieliszew z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu, określającego niektóre 

zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach wychowania 

przedszkolnego i szkołach, dla których Gmina Wieliszew jest organem prowadzącym. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Gminie Wieliszew na rok szkolny 2019/2020. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych  

z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła centralnego 

ogrzewania w ramach poprawy jakości powietrza na terenie Gminy Wieliszew. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z zastosowaniem 

bonifikaty lokalu mieszkalnego nr 7 przy ul. Modlińskiej 122 we wsi Wieliszew gmina 

Wieliszew. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze publicznej gminnej 

położonej w miejscowości Poddębie gmina Wieliszew. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia zadania Powiatu Legionowskiego  

w zakresie bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2020 roku. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Topolina, gm. Wieliszew. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Wieliszew oraz planów 

miejscowych. 

20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Zamknięcie obrad sesji. 

 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie ww. porządek obrad: 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

 Ad. 3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 20 grudnia 2019 r. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 20 grudnia 

2019 r. 



Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Ad. 4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował również, że: 

- trwa wdrażanie projektu dotyczącego cyfryzacji usług oferowanych mieszkańcom; 

- trwają prace związane z przygotowaniem raportu z przeprowadzonych konsultacji 

społecznych dotyczących realizacji inwestycji oświatowych w formule PPP. 

Ad. 5.  Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy  

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki wyjaśnił w tym punkcie powody obecności na sali 

przedstawicieli ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Wieliszew oraz prezentacji na 

holu sprzętu zakupionego w 2019 roku  przez jednostki gminne. 

Ad. 6.  Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że nie wpłynęły interpelacje, 

ani zapytania. 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Legionowskiemu w 2020 roku. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zyskał jednogłośnie opinię pozytywną. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:  projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu w 2020 roku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XIV/162/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu w 2020 roku stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

  Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zyskał większością głosów, przy jednym głosie 

wstrzymującym się - opinię pozytywną. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. 

Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XIV/163/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieliszew stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

  Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2020 rok. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zyskał większością głosów, przy jednym głosie 

wstrzymującym się - opinię pozytywną. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XIV/164/2020 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew  

na 2020 rok stanowi  załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, poprosił Przewodniczącą Komisji o przedstawienie opinii 

na temat projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – p. Renata Gostkowska-Maczuga 

poinformowała, że projekt uchwały zyskał opinię pozytywną. Poinformowała, że petycja 

dotyczyła położenia nawierzchni asfaltowej na ulicy Leśnej w Michałowie-Reginowie.  Została 

złożona przez mieszkańców ulicy, pod petycją podpisały się również dwie firmy prowadzące 

działalność gospodarczą przy ul. Leśnej.  

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska uzupełniła, że na posiedzeniu 

wyjazdowym Komisji podjęto decyzję o zorganizowaniu spotkania z firmami prowadzącymi 

działalność gospodarczą przy ul. Leśnej dotyczącego  możliwości wspólnej realizacji 

inwestycji.  Dodała, że Komisja uznała, iż stan drogi nie odbiega jakością od stanu wielu innych 

dróg na terenie Gminy. Termin spotkania zaproponowano na 27 stycznia br., jeden  

z podmiotów wyraził chęć udziału w rozmowach, drugi podmiot dotychczas się nie 

wypowiedział. 

Radny Edwin Zezoń zapytał, jakie kroki podjęto, aby zaprosić drugą firmę oraz, czy 

spotkanie ma charakter otwarty. 



Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że pismo  

z propozycją spotkania wystosowano do obydwu firm. Dodała, że jeżeli firma nie odniesie się 

do zaproszenia w najbliższym czasie, pracownik urzędu koordynujący sprawę skontaktuje się 

ponownie z firmą. Wyjaśniła, że nie planowano, aby spotkanie miało charakter otwarty. 

Zapewniła, że radni zostaną poinformowani o wynikach rozmów. 

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XIV/168/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Wieliszew  

do Stowarzyszenia Gmin „Metropolia Warszawa”. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zyskał większością głosów - opinię pozytywną  

/6 głosami za, 1 głos przeciw, 2 głosy wstrzymujące się/. 

 Radny Edwin Zezoń stwierdził, że Stowarzyszenie Metropolia Warszawa powstało  

w 2004 roku. Zapytał, z jakiego powodu Gmina powinna przystąpić do niego właśnie teraz. 

Zapytał, czy ze strony zarządu stowarzyszenia pojawiła się jakaś „propozycja nie do 

odrzucenia”, tzn. jeśli Gmina do niego nie przystąpi to traci jakieś środki, czy benefity, które 

mogą spływać do stowarzyszenia. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki stwierdził, że Stowarzyszenie Metropolia Warszawa 

funkcjonuje, ponieważ gminy uznały, iż zasadne jest zrzeszenie się, bez względu na polityczne 

uwarunkowania. Dodał, że przy minimalnych kosztach w skali roku pojawia się możliwość 

udziału w projektach, które być może już wkrótce będą zamknięte dla pojedynczych gmin, 

natomiast będą otwarte dla stowarzyszeń gmin. Zapewnił, że żadnej „propozycji nie do 

odrzucenia” nie złożono. Stwierdził, że stowarzyszenie nie jest ciałem politycznym, lecz 

samorządowym. 

Radny Edwin Zezoń stwierdził, że wypada tylko zaufać Wójtowi Gminy,  

iż stowarzyszenie nie jest i nie będzie ciałem politycznym. Dodał, że nie zagłosuje „przeciw”,  

jak uczynił na posiedzeniu Komisji.  

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Wieliszew  

do Stowarzyszenia Gmin „Metropolia Warszawa”.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Kuciński 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XIV/166/2020 w sprawie przystąpienia Gminy Wieliszew do Stowarzyszenia Gmin 

„Metropolia Warszawa” stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 



  Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/156/2019 

Rady Gminy Wieliszew z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu, 

określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

wychowania przedszkolnego i szkołach, dla których Gmina Wieliszew jest organem 

prowadzącym. 

        Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się Komisja 

Oświaty, Kultury i Sportu, poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii na 

temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – radny Artur Miętek poinformował, 

że projekt uchwały zyskał jednogłośnie opinię pozytywną.  

 Radna Renata Gostkowska-Maczuga zapytała w jaki sposób na podstawie § 6 będzie 

obliczany czas pracy nauczycieli podczas wycieczek szkolnych. 

 Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Wieliszewie – p. Jacek Banaszek wyjaśnił, że  

w poprzedniej uchwale w § 6 ust. 6 wprowadzono zapis „nie więcej niż za 8 godzin”, natomiast 

w § 6 ust. 7 „nie więcej niż za 4 godziny”. Zmiana spowodowana jest sugestią organu nadzoru, 

który wskazał, iż nie można ograniczać nauczycielom liczby godzin, które mogą przepracować 

podczas wycieczek szkolnych i za które otrzymają wynagrodzenie. Dodał, że będzie liczył na 

dobrą wolę nauczycieli przy wypisywaniu godzin w rozliczeniach i dyrektorów placówek, 

którzy będą rozliczenia zatwierdzali przed przesłaniem do CUW. 

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:  projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/156/2019 Rady 

Gminy Wieliszew z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu, określającego 

niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach wychowania 

przedszkolnego i szkołach, dla których Gmina Wieliszew jest organem prowadzącym. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XIV/165/2020 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/156/2019 Rady Gminy 

Wieliszew z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu, określającego niektóre 

zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach wychowania przedszkolnego 

i szkołach, dla których Gmina Wieliszew jest organem prowadzącym stanowi załącznik nr 10 

do protokołu. 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Wieliszew na rok szkolny 2019/2020. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu, poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie 

opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – radny Artur Miętek poinformował, 

że projekt uchwały zyskał jednogłośnie opinię pozytywną.  

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:  projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Wieliszew na rok szkolny 2019/2020. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 



Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XIV/167/2020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Gminie Wieliszew na rok szkolny 2019/2020 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych  

z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła centralnego ogrzewania  

w ramach poprawy jakości powietrza na terenie Gminy Wieliszew. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zyskał większością głosów, przy jednym głosie 

wstrzymującym się - opinię pozytywną. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych  

z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła centralnego ogrzewania  

w ramach poprawy jakości powietrza na terenie Gminy Wieliszew.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XIV/169/2020 w sprawie zasad udzielania dotacji celowych z budżetu gminy na 

dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła centralnego ogrzewania w ramach poprawy 

jakości powietrza na terenie Gminy Wieliszew stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  

z zastosowaniem bonifikaty lokalu mieszkalnego nr 7 przy ul. Modlińskiej 122 we wsi 

Wieliszew gmina Wieliszew. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zyskał większością głosów, przy jednym głosie 

wstrzymującym się - opinię pozytywną. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  

z zastosowaniem bonifikaty lokalu mieszkalnego nr 7 przy ul. Modlińskiej 122 we wsi Wieliszew 

gmina Wieliszew. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Dorota Trzaskoma 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XIV/170/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z zastosowaniem bonifikaty 

lokalu mieszkalnego nr 7 przy ul. Modlińskiej 122 we wsi Wieliszew gmina Wieliszew stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 



Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze publicznej 

gminnej położonej w miejscowości Poddębie gmina Wieliszew. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zyskał jednogłośnie - opinię pozytywną. 

Poinformował, że droga w miejscowości Poddębie otrzymuje nazwę „ul. Narwiańska”. 
Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze publicznej gminnej 

położonej w miejscowości Poddębie gmina Wieliszew. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XIV/171/2020 w sprawie nadania nazwy drodze publicznej gminnej położonej  

w miejscowości Poddębie gmina Wieliszew stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia zadania Powiatu 

Legionowskiego w zakresie bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2020 roku. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zyskał jednogłośnie - opinię pozytywną. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przejęcia zadania Powiatu 

Legionowskiego w zakresie bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2020 roku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XIV/172/2020 w sprawie przejęcia zadania Powiatu Legionowskiego w zakresie 

bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2020 roku stanowi załącznik nr 15  

do protokołu. 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Topolina, gm. Wieliszew. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zyskał jednogłośnie - opinię pozytywną. Wyjaśnił 

zebranym, wspólnie z Wójtem  Gminy,  z czego wynika potrzeba podjęcia uchwały. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Topolina, gm. Wieliszew. 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XIV/173/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Topolina, gm. Wieliszew stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

  Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Wieliszew oraz planów miejscowych. 

         Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zyskał jednogłośnie - opinię pozytywną.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Wieliszew oraz planów miejscowych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XIV/174/2020 w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wieliszew oraz planów miejscowych stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad. 20. Wolne wnioski i informacje. 

Poruszono następujące kwestie: 

- radny Artur Miętek podziękował radnym za wyrażenie zgody, podczas głosowania nad 

zmianą Wieloletniej Prognozy Finansowej i zmianą uchwały budżetowej Gminy na 2020 rok, 

na  przesunięcie środków finansowych na budowę bazy sportowej przy szkole podstawowej  

w Łajskach 

Radna Krystyna Wesołowska poprosiła o pochylenie się nad kwestią parkingu przy 

cmentarzu w Wieliszewie. Wyjaśniła, że parking jest stale zajęty i osoby przyjeżdżające na 

groby bliskich mają problem ze znalezieniem wolnego miejsca. 

Przypomniała, że w poprzednim roku podniesiono kwestię słabej widoczności przy wyjeździe 

ze sklepu Mrówka. Zapytała, co zostało zrobione w tej sprawie. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki stwierdził, że na parkingu przy cmentarzu często 

parkują samochody ciężarowe, które powinny  parkować w zupełnie innym, wyznaczonym do 

tego miejscu. Dodał, że przypadki takie należy zgłaszać na Policję z prośbą o interwencję. 

Odnosząc się do kolejnej kwestii poinformował, że przygotowano już organizację ruchu przy 

sklepie Mrówka, pozostaje jedynie wygospodarowanie środków. 

 Radny Edwin Zezoń stwierdził, że parking przy cmentarzu pobudowano głównie z myślą  

o osobach, które odwiedzają groby bliskich. Zasugerował wprowadzenie zmiany organizacji 

ruchu z ograniczeniem czasu parkowania do np. 2 godzin. Stwierdził, że można byłoby podjąć 

rozmowy z właścicielką działki zlokalizowanej pomiędzy cmentarzem a sklepem Mrówka  

i w tym miejscu zorganizować parking. Radny zwrócił uwagę na potrzebę pochylenia się nad 

kwestią budowy parkingu przed Urzędem Gminy. Podziękował również za sprawne usunięcie 

awarii oświetlenia na ul. Nowodworskiej i ul. Warszawskiej w Michałowie-Reginowie oraz 

informowanie radnych przez Referat Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości  



o wyłożeniach planów miejscowych. Poprosił jednocześnie, aby mapy będące załącznikami do 

uchwał były bardziej czytelne. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki stwierdził, że zdaje sobie sprawę z problemu 

związanego z dostępnością miejsc parkingowych w okolicy urzędu.  

Zadeklarował, że poleci sprawdzić, jakie są organizacyjne możliwości egzekwowania 

czasowego parkowania.  

Stwierdził, że jeśli radni zdecydują, iż należy wykupić lub wydzierżawić działkę przy 

cmentarzu i wybudować tam parking – zrobi to. 

Jeśli radni wskażą, iż należy wybudować parking przed urzędem – podjęte zostaną działania  

w tym kierunku. Dodał, że opracowano już pewne koncepcje w tym zakresie.  

 Radny Edwin Zezoń poprosił o przedstawienie radnym koncepcji, szacunkowych 

kosztów wykonania parkingu przed urzędem, a radni pochylą się nad tą sprawą. 

 Radna Krystyna Wesołowska uzupełniła swoją poprzednią wypowiedź. Stwierdziła, że 

samochody ciężarowe parkują przed cmentarzem wieczorami i to nie one stanowią problem.  

W ciągu dnia parking jest zajmowany przez osoby pracujące w okolicy – w tym tkwi problem. 

 Radna Renata Gostkowska-Maczuga zapytała, jak sprawdza się spektrometr i ile razy 

został użyty. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że urządzenie jest kosztowne, 

należało je ubezpieczyć, dopiero niedawno udało się znaleźć ubezpieczyciela, wcześniej 8 firm 

ubezpieczeniowych odmówiło. Pracownicy, zgodnie z harmonogramem wyruszą w teren. 

Konieczne jest zorganizowanie spotkania roboczego z Policją. 

Ad. 21. O godz. 1148  Przewodniczący Rady Gminy ogłosił zakończenie obrad XIV sesji 

Rady Gminy Wieliszew.  

 

 

Zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady Rady 

Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Wieliszew pod 

adresem: http://www.bip.wieliszew.pl/public/?id=176915 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przygotowała:     Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew 

Magdalena Kucińska     Marcin Fabisiak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

http://www.bip.wieliszew.pl/public/?id=176915

